



BCM bank
澳門商業銀行

澳門商業銀行分行合併及升級計劃通知

為提升服務質素及客戶體驗，本行欣然宣布全新的黑沙環分行將於 2026 年 3 月 30 日（星期一）正式啟業。同時，建華分行及祐漢分行的最後營業日為 2026 年 3 月 27 日（星期五）下午五時三十分。隨後兩間分行之業務將合併並搬遷至黑沙環分行（地址：澳門黑沙環海邊馬路 13-19 號保利達工業大廈地下 E 座），以全面提升銀行服務，務求為客戶帶來最優質的銀行服務體驗。

上述兩間分行停止營業對於客戶在此開立之賬戶及各項銀行往來服務紀錄並無任何影響。歡迎客戶前往黑沙環分行或其他分行以繼續享用全面的銀行服務。

澳門商業銀行股份有限公司
二零二六年三月六日

Notice of BCM Branches Merger and Upgrade Plan

We are pleased to announce that BCM Areia Preta Branch will be newly opened on 30 March 2026 (Monday) as part of our business development and improvement plan. Meanwhile, our Kin Wa Branch and Iao Hon Branch will be merged and relocated to Areia Preta Branch (Address: Estrada Marginal da Areia Preta no.13-19, Centro Polytex, R/C E, Macau), from the close of business at 17:30 on 27 March 2026 (Friday), to provide upgraded banking services and customer experiences.

The closure will not affect the accounts opened with and other banking transactions conducted via these two Branches. Please visit our Areia Preta Branch or any other branch to continue enjoying our quality banking services.

Banco Comercial de Macau S.A.
6 March 2026

Notice Ref.: N007/26

Banco Comercial de Macau (Subsidiary of Dah Sing Bank)

Avenida da Praia Grande N°572, Macau. Tel: 87910000 Fax: 28332795 Macau P.O. Box N°545

澳門南灣大馬路572號 電話：87910000 傳真：28332795 郵政信箱545號 Website網址：www.bcm.com.mo